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澳門大學傑出運動員獎勵計劃 

傑出運動員奬學金(在讀學生) 

申請表 

UM Outstanding Student-Athletes Award Scheme 

Outstanding Student-Athletes Scholarship (Current Student) 
Application Form 

 

運動項目 Sports Item:                                                    

 

是否澳門大學運動校隊隊員? Are you a UM Sports Team member?   

○是 Yes_______________________隊 Team     ○否 No  

 

姓名 Name:                                                   

學生證號碼 Student Number:                                    

入學年份 Admission Year:                                       

所屬學院 Name of Faculty:                                      

所屬書院 Name of Residential College:                            

學生類別 Type of Student: 

○本科生 Undergraduate Student   ○碩士生Master Student   ○博士生 PhD Student 

現時是否收取或申請其他澳門大學提供之獎學金(體育類別)? 

Are you a scholarship recipient from University of Macau(Sports Category)?  

○是 Yes (由那個部門發出之獎學金 Name of Unit:                ) 

○否 No  

聯絡電話 Telephone:                                           

聯絡電郵 E-Mail:                                                

 

相片 

Photo 
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I. 以下表格 1至 3所申報的比賽成績必須於 2018/2019 (2018年 5月至 2019年 4月)內 代表

澳門大學運動校隊出賽的賽事 

The listed information must be the competitions which you represented UM to compete during 

2018/2019 (May 2018 to April 2019)  

1. 於 2018/2019 (2018年 5月至 2019年 4月)內所參加的全國賽及其他同等級或以上的比賽 (例
如：全國賽、非本地的國際性賽事等) 
The competitions (equivalent to National level or above, e.g. National University 
Championship) that you attended in 2018/2019 (May 2018 to April 2019). 
比賽日期及名稱 Competitions Date and Name 所得成績及獎項 Result and Awards 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

2. 於 2018/2019 (2018年 5月至 2019年 4月)內所參加澳門的大專生運動比賽（由澳門專上體育
聯會/高等教育輔助辦公室主辦） 
The competitions, e.g. Macau University Sports Championships that you attended in 2018/2019 
(May 2018 to April 2019). The event should be organized by the Macau Universitarian Sports’ 
Association or Tertiary Education Services Office. 
比賽日期及名稱 Competitions Date and Name 所得成績及獎項 Result and Awards 
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3. 於 2018/2019 (2018年 5月至 2019年 4月)內所參加的外地或本地錦標賽及其他同級或以上的比
賽 (由各運動單項總會或由權威團體所舉辦的專項比賽） 
The competitions (non-local or local sports championships or competitions with the same or 
higher level) that you attended in 2018/2019 (May 2018 to April 2019). The competitions should 
be organized by the general association of the related sport or by an authorized sports bodies. 
比賽日期及名稱 Competitions Date and Name 所得成績及獎項 Result and Awards 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
II. 以下所申報的比賽成績必須於 2018/2019 (2018年 5月至 2019年 4月)內代表澳門特別行政區

(澳門隊)出賽之賽事 
The listed information must be the competitions which you represented Macau SAR (Macau Team) 
to compete during 2018/2019 (May 2018 to April 2019) 

代表澳門特別行政區(澳門隊)於 2018/2019 (2018年 5月至 2019年 4月)內參加之運動比賽 
The competitions that you represented Macau SAR (Macau Team) to participate during 2018/2019 
(May 2018 to April 2019). 
比賽日期及名稱 Competitions Date and Name 所得成績及獎項 Result and Awards 
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III. 其他資料 Other Information 
其他資料 (請於此欄填寫任何閣下認為有助此申請的資料) 
Other Information (Please write here any further information that you think might be helpful            
to your application) 

 
 
 
 
 

 
請儘量提供完整資料（例如：請填上比賽的全稱，不要只填寫簡稱）。如位置不夠，請以另一張紙填寫。

請提交比賽成績／證書等資料的副本／獎項的照片，有需要會要求提供正本作核對。 
Please provide complete information (e.g. please fill in the full name of the competition instead of short 
form or abbreviation.). If the space provided is not enough, please write on another piece of paper. Please 
submit copies of your competition result / certificate of completion of courses – the original copies may be 
requested for verification. 

 
填妥後的申請表及相關資料電郵致 osa.development@um.edu.mo 
Please return this form via E-mail AND submit directly to the Office of Sports Affairs (OSA). 
電郵 email：osa.development@um.edu.mo  
地址 Address：澳大綜合體育館 (N8)一樓 1017室 Room 1017, 1st floor, UM Sports Complex, N8 
 

 

 

 

 

 

 

 

(本人簽署表示欲申請澳門大學傑出運動員獎勵計劃，並聲明所提供之資料一切屬實及證明本人清楚知

道以上資料可放在網站、海報、電子公告欄等作獎項的宣傳) 

(By giving your signature below, you promise to provide the information for the UM Outstanding 

Student-Athletes Awards Scheme that is true and the above provided information will be put on websites, 

posters, e-bulletins, exhibition boards, etc. for promotion of the scheme) 

申請截止日期: 2019年 6月 20日  

Application Deadline: 20 June 2019 

 

 

申請人簽名 日期 

Applicant’s signature: ______________________ Date: ___________________ 

收集個人資料聲明 Personal Data Collection Statement 
 
 澳門大學根據第1/2006號法律作為一所公立高等教育機構，將處理在本表格內所收集的個人資料作舉辦活動、提供服務及聯絡之用。 

The University of Macau being a public institution of higher education as set in Law No. 1/ 2006, will process the personal data collected on this form for activity 
organization, service providing and contact purposes.  

 基於活動 或服務所需，上述個人資料有可能轉交本澳或外地相關機構。Due to the needs of the activity or service, the personal data on this form may be transferred to 
other organizations in or outside Macao.  

 申請人有權依法申請查閱、更正或更新其存於本校的個人資料。 The applicants have the right to access, rectify or update their personal data stored at UM.  
(如透過網上收集)  (if collected online) 

 透過電子網絡傳送的個人資料有可能被未經許可的第三者盜用。The personal data circulated on the network may be at risk of being used by unauthorized third parties. 


